

REFERAT BESTYRELSESMØDE TIRSDAG 3. SEPTEMBER 2024 KL 1900.

Deltagere: Jens Bruun (JB), Charlotte Hansen (CH), Helle Carlsen (HC), Preben Blomsterberg (PB) Lene Mathiasen (LM) Jens V. Jensen (JVJ) Jan Nørskov Pedersen (JNP) Henrik Lisberg (HL) Lene-Maria Hansen (LMH)
Afbud fra Thomas Dohm Pedersen (THD)

Emne:	Handling;	Ansvarlig:
Pkt. 1. Godkendelse af dagsorden.	Godkendt	Alle
Pkt. 2. Gennemgang og godkendelse af sidste referat:	Godkendt	Alle
Pkt. 3. Økonomi og medlems status. Herunder: Forslag til forenkling af indmeldelses procedure.	Økonomisk status gennemgået. Klubben har fortsat en god og robust økonomi. Kun fire medlemmer er i restance – kassereren sender rykker 2 til dem. Ved fremtidige møder vil vi hver gang gennemgå saldobalancen, holdt op imod budget. Medlemstal uændret 174. Vedr. indmeldelsesprocedure: Lene tager det op i uddannelsesudvalget og vender tilbage med eventuelle forslag til ændringer.	JB
Pkt. 4. Aktivitets hjulet	Charlotte gennemgik årshjulet for de kommende måneder. Forslag om at drøfte vinteraktiviteter på medlemsmødet 14. nov. kl. 19.00. Standerstrygning holdes 26. okt. Charlotte sørger for fortæring, Jens og Preben for indkøb af rengøringsartikler.	CH

Pkt 5. Nyt fra udvalgene.	Jens VJ gennemgik sponsorudvalgets resultater – ingen ændringer i forhold til tidligere. En bevilling på 29.500 kr. fra Jem & Fix til renovering af ”dameroklubben”. Et hold af frivillige, primært ældreøere, starter arbejdet i næste uge. Klubben betaler mad og øl til de arbejdende. Arbejdet ventes afsluttet på to uger. Sponsorudvalget vil søge midler til en ny Gig som afløser for Banko 2. Jan nævnte, at Søren Eriksen og Ole Bastholm fremover står for vedligehold af kaproningsmateriel. Jan: Motionsrummet er i for dårlig stand. Vi får tilbud fra to firmaer om renovering. Derudover bekræftedes tidligere beslutning om, at vi skal anskaffe to nye motionscykler. Vennerne søges om støtte, så begge dele kan komme på plads inden vintersæsonen. Endelig beslutning på næste møde. Preben forestår udlån af både til andre klubber – ønsker aflastning, da der pt. udlånes både hver weekend. Beslutning på næste møde.	CH,HC,PB,L M,JVJ, HL, LMH, THD
---	---	---

	Formanden ønsker en bredere drøftelse af samarbejde med andre klubber. Helle: Vedr. nye medlemmer har der ikke været aktivitet siden sidst. Helle vil i løbet af vinteren få lagt en bedre plan, så de nye også holdes i hånd efter de er frigivet. Diskussion af, hvordan vi fastholder motionsroere, der har knap så store ambitioner, men endnu ikke er ældre-roere. Tages op senere. Lene-Marie: kaproningsudvalget kører fornuftigt. Pinsecup gentages i 2025, og samtidig vil der blive lagt en mere detaljeret plan for næste sæson i løbet af vinteren. Henrik: Der er holdt koordineringsmøde med de personer, der har ansvar for klubbens digitale aktiviteter (Jens Bruun, John Clayton, John Christiansen og undertegnede). Ønsker to licenser til Mailchimp, så vi ikke er afhængig af en for at kommunikere med medlemmerne (ca 100 kr. om måneden). Bevilget.	
--	--	--

	Udvalget vil drøfte vores website og vende tilbage i løbet af vinteren med eventuelle forslag til ændringer.	
Pkt. 6. Revision af vedtægter op mod klubbens vision/mission.	Udsat	HC.
Pkt. 7. Understøtter den nuværende bestyrelse struktur vision og mission? ./ medlemsundersøgelse og sammenhængskraft i Fredensborg roklub.	Udsat	JNP
Næste møder	1. okt. Og 7. nov.	

Referent: Henrik Lisberg